
 

   Protokół Nr XI/2025 

z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 22 stycznia 2025 roku                       

w Urzędzie Miejskim w Łazach ul. Spółdzielcza 2 

  

Obrady rozpoczęto 22.01.2025 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11.30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Adrian Ciosek 

2. Wioletta Dratwa 

3. Anna Garbarczuk 

4. Marta Grzesica 

5. Justyna Kośmida 

6. Rafał Lach 

7. Wiesława Majczak 

8. Andrzej Pilis 

9. Justyna Snopek 

10. Maria Stempel 

11. Anna Szkliniarz 

12. Dariusz Tabas 

Nieobecni Radni: 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Do punktu 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas powiedział, że działając na podstawie 

art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwiera XI sesję Rady 

Miejskiej  w Łazach kadencji  2024 – 2029. 

Następnie poinformował, że sesja Rady Miejskiej w Łazach jest transmitowana na żywo                            

i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łazach i na stronie internetowej gminy. 

Nośnik z zapisem audio-video stanowi załącznik do protokołu i jest jego integralną częścią.   

https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=1s 

 

Podstawą przetwarzania wizerunku osób uczestniczących w sesji są przepisy Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej.  

 

Więcej informacji znajduje w Biuletynie Informacji Publicznej tut. urzędu.  

Dariusz Tabas Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach po dokonaniu otwarcia sesji stwierdził, 

że jest quorum Rady i w związku z tym obrady są prawomocne. Powitał wszystkich przybyłych 

na dzisiejszą sesję Rady Miejskiej w Łazach. 

https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=1s


Do punktu 2 - Zatwierdzenie porządku obrad. 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że zgodnie z § 23 

Statutu Gminy Łazy został przedłożony Państwu Radnym proponowany porządek obrad wraz                    

z materiałami, po czym odczytał porządek obrad.  

Następnie zapytał, czy Radni wnoszą zmiany do porządku obrad dzisiejszej sesji.  

Propozycji zmian Radni nie zgłosili.  

Głosowano elektronicznie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie przyjęła porządek obrad XI sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu 18.12.2024 r.                                    

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie  międzysesyjnym. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Zapytania i wnioski radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy                                    

na lata 2025-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Związku Powiatowo – 

Gminnego pn. „Jedźmy razem!”.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Łazach przy ul. Topolowej  9 

utworzonym przez Gminę Łazy. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Łazach przy ul. rtm. Witolda                        

Pileckiego 14 utworzonym przez Gminę Łazy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łazach poprzez 

przekształcenie Ośrodka Pomocy Społecznej w Łazach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Centrum Usług Społecznych w Łazach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia 

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Łazy”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Łazach na 2025  rok. 



17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łazach na 2025 rok. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej  w Łazach na 

2025 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łaz.  

20. Informacje i sprawy różne. 

21. Odpowiedzi  na  zapytania i wnioski. 

22. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między sesjami i otrzymanej 

korespondencji. 

23. Zamknięcie sesji. 

 

Do punktu 3 - Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu                                    

                         18 grudnia 2024 r.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – Dariusz Tabas przypomniał, że protokół był dostępny 

w Biurze Rady oraz na sali bezpośrednio przed sesją jak również zamieszczony był w wersji 

elektronicznej w programie E-sesja.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.   

Rada Miejska w Łazach protokół z sesji Rady Miejskiej w Łazach odbytej w dniu                                   

18 grudnia 2024 r. przyjęła  przez  aklamację.  

 

Do punktu 4 - Sprawozdanie Burmistrza o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Maciej Kaczyński - Burmistrz Łaz złożył sprawozdanie o pracy w okresie międzysesyjnym. 

Do pobrania tutaj. 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=437s 

 

Do punktu 5 - Interpelacje Radnych. 

Na dzisiejszej sesji pisemne interpelacje zgłosili: 

-  Radna Anna Szkliniarz dot. zwiększenia dostępności i zmiany rozkładu jazdy busów linii nr 264    

   Młynek Łazy; 

- Radna Anna Garbarczuk dot. rozliczenia Dni Łaz w 2024 roku oraz planowania zadań                                         

   w nadchodzącym okresie letnim – Zalew Mitręga.  

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=1522s 

Pisemne interpelacje Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

 

Do punktu 6 - Zapytania i wnioski Radnych.  

Na dzisiejszej sesji zapytania i wnioski zgłosili: 

- Radna Maria Stempel - zapytanie w sprawie mieszkania komunalnego w Niepublicznej Szkole  

  Podstawowej w Rokitnie Szlacheckim; 

- Radna Anna Szkliniarz – wniosek w sprawie udzielenia pomocy finansowej i rzeczowej osobom   

  z Łaz, którym spłonął dom.   

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/18443194
https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=437s
https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=1522s
https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892


Pisemne zapytania i wnioski Radnych publikowane są na stronie bip.lazy.pl, do pobrania tutaj. 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=2016s 

 

Do punktu 7 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  

                         Gminy Łazy na lata 2025 - 2035. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały 

wraz z autopoprawkami był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia  

2025 roku.  

Opinia Komisji Budżetowej jest jednogłośnie pozytywna ( 5 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na 

lata 2025 - 2035. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XI/68/2025 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łazy na lata 2025 - 2035. 

 

 

Do punktu 8 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy                 

                           na rok 2025.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały był 

omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia  2025 roku.  

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 5 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Gminy Łazy  na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

https://bip.umlazy.finn.pl/bipkod/19956892
https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=2016s


 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XI/69/2025 w sprawie zmiany 

Uchwały budżetowej Gminy Łazy na rok 2025.  

 

 

Do punktu 9 - Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na udzielenie ulgi                         

                           w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

Dariusz Tabas - Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że projekt uchwały 

był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia 2025 roku.  

 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest jednogłośnie pozytywna ( 4 głosy za ) 

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 6 głosów za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie niewyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności 

cywilnoprawnej. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława 

Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Garbarczuk 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach większością głosów podjęła Uchwałę nr XI/70/2025 w sprawie 

niewyrażenia zgody na udzielenie ulgi w spłacie należności cywilnoprawnej. 

 

 

 



Do punktu 10 – Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Związku  

                           Powiatowo - Gminnego pn. „Jedźmy razem!”. 

 

Dariusz Tabas Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach powiedział, że przedmiotowy projekt 

uchwały był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia 2025 roku.  

 

Opinia Komisji Budżetowej jest pozytywna ( 5 głosów za ) 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna ( 4 głosy za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Związku Powiatowo -

Gminnego pn. „Jedźmy razem!”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława 

Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, Dariusz Tabas 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Garbarczuk 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach większością głosów podjęła Uchwałę nr XI/71/2025 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Związku Powiatowo - Gminnego pn. „Jedźmy razem!”. 

 

Do punktu 11 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim                  

w Łazach przy ul. Topolowej 9 utworzonym przez Gminę Łazy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach - Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały 

był szczegółowo omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia  2025 roku.  

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jest pozytywna                    

( 3 głosy za ) 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna ( 4 głosy za ) 

            

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Łazach przy ul. Topolowej 9 

utworzonym przez Gminę Łazy. 



Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida,                         

Rafał Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XI/72/2025 w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka                            

w Żłobku Miejskim w Łazach przy ul. Topolowej 9 utworzonym przez Gminę Łazy. 

 

Do punktu 12 - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz      

                          maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim              

w Łazach przy ul. rtm. Witolda Pileckiego 14 utworzonym przez                    

Gminę Łazy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały był 

omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia  2025 roku.  

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jest pozytywna                    

( 3 głosy za ) 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna ( 4 głosy za ) 

            

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Miejskim w Łazach przy ul. rtm. Witolda 

Pileckiego 14 utworzonym przez Gminę Łazy. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 



Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XI/73/2025 w sprawie ustalenia 

wysokości  opłat  za  pobyt oraz  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie  dziecka                            

w  Żłobku  Miejskim  w  Łazach przy ul. rtm. Witolda  Pileckiego  14  utworzonym  przez                

Gminę Łazy. 

 

Do punktu 13 - Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych  

                           w Łazach poprzez przekształcenie Ośrodka Pomocy Społecznej w Łazach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach - Dariusz Tabas poinformował, że projekt uchwały 

był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia  2025 roku.  

 

Opinia Komisji Spraw Społecznych, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jest pozytywna                    

( 3 głosy za ) 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna ( 3 głosy za, 1 głos wstrzymujący się ) 

            

Przewodniczący otworzył dyskusję. Głos zabrali: 

- Radna Anna Garbarczuk – dot. Centrum Usług Społecznych w Łazach 

- Burmistrz Łaz Maciej Kaczyński  

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=2865s 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie utworzenia Centrum Usług Społecznych w Łazach poprzez 

przekształcenie Ośrodka Pomocy Społecznej w Łazach. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XI/74/2025 w sprawie utworzenia 

Centrum  Usług  Społecznych  w  Łazach  poprzez  przekształcenie  Ośrodka  Pomocy 

Społecznej w Łazach. 

 

Do punktu 14 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Centrum Usług Społecznych   

                           w Łazach. 

 

Dariusz Tabas Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach powiedział, że przedmiotowy projekt 

uchwały był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia 2025 roku.  

 

https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=2865s


Opinia Komisji Spraw Społecznych, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu jest pozytywna                    

( 3 głosy za ) 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna ( 3 głosy za, 1 głos wstrzymujący się ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie nadania Statutu Centrum Usług Społecznych w Łazach. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach jednogłośnie podjęła Uchwałę nr XI/75/2025 w sprawie nadania 

Statutu Centrum Usług Społecznych w Łazach. 

 

Do punktu 15 - Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Aktualizacji projektu założeń              

                           do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla  

                           Gminy Łazy”. 

 

Dariusz Tabas Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach poinformował, że przedmiotowy 

projekt uchwały był omówiony  na wspólnym posiedzeniu Komisji  w dniu 20 stycznia 2025 

roku.  

 

Opinia Komisji Rozwoju i Promocji jest pozytywna ( 4 głosy za ) 

Opinia Komisji Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska jest pozytywna ( 2 głosy za ) 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie uchwalenia „Aktualizacji projektu założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Łazy”. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 



NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XI/76/2025  w sprawie 

uchwalenia „Aktualizacji  projektu założeń  do planu  zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Łazy”. 

 

Do punktu 16  –  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej                       

                             w Łazach na 2025 rok. 

                              

Przewodniczący Dariusz Tabas poinformował, że radni zostali zapoznani z projektem uchwały 

na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 20 stycznia 2025 roku.  

 

Przewodniczący otwarł dyskusje. Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Głosowano elektronicznie w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Łazach                                     

na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XI/77/2025  w sprawie 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Łazach na 2025 rok. 

 

Do punktu 17  –  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy i planu kontroli  

                             Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łazach na 2025 rok. 

                              

Przewodniczący Dariusz Tabas poinformował, że radni zostali zapoznani z projektem uchwały 

na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 20 stycznia 2025 roku.  

 

Przewodniczący otwarł dyskusje. Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Głosowano elektronicznie w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Łazach                                     

na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 



Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XI/78/2025  w sprawie 

przyjęcia planu pracy i planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łazach                

na 2025 rok. 

 

Do punktu 18  –  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady  

                             Miejskiej w Łazach na 2025 rok. 

                              

Przewodniczący Dariusz Tabas poinformował, że radni zostali zapoznani z projektem uchwały 

na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 20 stycznia 2025 roku.  

 

Przewodniczący otwarł dyskusje. Radni nie zabrali głosu w dyskusji.  

 

Głosowano elektronicznie w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Łazach                                     

na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Anna Garbarczuk, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał 

Lach, Wiesława Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, 

Dariusz Tabas 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska  w  Łazach  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  nr  XI/79/2025  w sprawie 

przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Łazach na 2025 rok. 

 

 

Do punktu 19  – Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność  

                             Burmistrza Łaz.   

 

Dariusz Tabas Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował , że przedmiotowy projekt 

uchwały był omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 20 stycznia 2025 roku. 

 



Przewodniczący otwarł dyskusje, w której głos zabrała radna Anna Garbarczuk w sprawie 

Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Rokitnie Szlacheckim.  

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=4312s 

 

Głosowano elektronicznie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łaz. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Adrian Ciosek, Wioletta Dratwa, Marta Grzesica, Justyna Kośmida, Rafał Lach, Wiesława 

Majczak, Andrzej Pilis, Justyna Snopek, Maria Stempel, Anna Szkliniarz, Dariusz Tabas 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Anna Garbarczuk 

 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Janus, Barbara Starczynowska, Renata Supernak 

 

Rada Miejska w Łazach większością głosów podjęła Uchwałę nr XI/80/2025 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Łaz. 

 

Do punktu 20  –  Informacje i sprawy różne. 

 

W punkcie tym głos zabrali: 

- Sołtys Sołectwa Kuźnica Masłońska Monika Kowalczyk - podziękowania za zakupu kontenera  

   socjalnego dla mieszkańców sołectwa. 

- Radna Marta Grzesica w sprawie zakupu kontenerów socjalnych dla sołectw w Gminie Łazy  

oraz w sprawie Niepublicznej Szkoły Podstawowej w Rokitnie Szlacheckim. 

 

Wypowiedź w linku: https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=4535s 

 

Do punktu  21 - Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

 

Burmistrz Łaz Maciej Kaczyński powiedział, że odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski 

radnych zostaną udzielone w formie pisemnej. 

 

Do punktu  22 -  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łazach o pracy między  

                            sesjami i otrzymanej korespondencji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – poinformował, na posiedzeniu 

komisji w dniu 20 stycznia 2025 roku Radni zostali zapoznani z korespondencją jaka wpłynęła do 

Rady Miejskiej w Łazach w okresie międzysesyjnym. 

 

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=4312s
https://www.youtube.com/watch?v=qtgvEKZd_LY&t=4535s


Do punktu 23 - Zamknięcie sesji. 

 

Dariusz Tabas – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łazach – stwierdził, że wobec wyczerpania 

porządku obrad zamyka XI Sesję Rady Miejskiej w Łazach kadencji 2024 - 2029. 

 

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                 

                           Przewodniczący                             

                    Rady Miejskiej w Łazach 

                                                                                                                         /-/   Dariusz Tabas 

 


